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German text see below 
 
Press Release 
 
Team Azerbaijan Land of Fire Retain Snow Polo World Cup St. Moritz:  
A spectacular trio of matches tops off the busiest tournament ever 
 
St. Moritz, 29 January 2023. The excitement was palpable today as the most glamorous and spectacular 
snow polo event in the world reached its climax. With 250 of the world’s press, polo aficionados and 
more than 25,500 spectators from both St. Moritz and across the globe all anticipating a true clash of 
the polo Titans as some of the best polo players in the world gathered to do battle on the frozen lake 
of St. Moritz. Reto Gaudenzi, Founder & CEO of the Snow Polo World Cup enthused, “we have had 
fantastic weather, great polo and we have sold every ticket available, the event this year is 
unbelievable!”. He certainly is not wrong – this is an incredible event that needs to be experienced to 
be believed and needs to be on everybody’s ‘to do’ list. 
 
Match 1: World Polo League beat Flexjet, 7-5½  
The first match of the day saw Flexjet take on World Polo League for The Casablanca Trophy at 11am in a 
fast and flowing match. Flexjet’s Clemente Delfosse opened the scoring, but World Polo League quickly 
dominated the play for the first half. After half-time, Flexjet began to flex their muscles but were unable to catch 
mother and son Ganzi duo’s World Polo League, who ran out the winners 7-5½. Stephen Alexander, Chief 
Executive of Casablanca, presented the trophy to a delighted Melissa Ganzi. 
 
Match 2: Clinique La Prairie beat The Kusnacht Practice, 3-2  
The record-breaking crowds were in for a treat with the second match of the day between Clinique La Prairie 
and The Kusnacht Practice in the Subsidiary Final for The St. Moritz Trophy and Clinique La Prairie’s Matthias 
Normann wasted no time in opening the scoring. The Kusnacht Practice struggled to find their form in the first 
half, with fantastic defence from Clinique La Prairie hampering each attempt on goal. With evenly matched 
teams, the match was a fast-flowing, open and a thrilling match to watch and the 1-0 score at half-time did not 
reflect the efforts of both sides. The start of the third chukka saw Alejo Taranco equalise, but he was effectively 
marked out of the second half. Juan Guerrero took the lead to the delight of their supporters, which brought 
on frenzied efforts from Clinique La Prairie to equalise, which they managed with a strong penalty from Marc 
Ganzi which meant that with just 20 seconds left on the clock the match was pushed into a sudden death, 
golden goal over-time period. With all to play for in in this pivotal part of the match an expectant hush fell over 
the crowd and as commentator Jan-Erik Franck pointed out, “You could hear a snowflake drop, it’s so tense.” 
After a frenetic battle for possession, a penalty was given in favour of Clinique La Prairie which ‘The Cobra’ 
Ganzi effortlessly sent home to secure the second win for the Ganzi family today. 
 
Final/Match 3: Azerbaijan Land of Fire beat St. Moritz, 6-5  
So, it was time for the hotly anticipated finale to the three-day polo spectacular, as a skilled and on form St. 
Moritz team faced last year’s winners – the well-drilled Azerbaijan Land of Fire team, in front of capacity 
crowds. Sparkling sunshine, music pumping out courtesy of DJ Mr Mike and ‘on tap’ Perrier Jouët champagne 
meant the fur clad, uber glam spectators were in high spirits as the first ball was thrown in. The pressure was 
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on for Azerbaijan Land of Fire to deliver the goods for the second year and they were on full power from the 
first throw in. Their line-up had also seen a tactical change of players to allow the Final to take place between 
teams of even handicaps. So the talented Tito Gaudenzi who plays off 2 goals and had played in the team’s 
two winning matches was replaced by Tarlan Gurbanaliyev for the Final. 
Azerbaijan Land of Fire were determined to bag the Trophy for a second year running, whilst St. Moritz players 
Max Charlton and Nacho Gonzalez were both planning a sixth victory in the prestigious tournament. As 
expected from the first throw in, the action was fast-paced and passionate with fast, flowing attacking play 
matched with skilled, strong defence from both teams. 
Azerbaijan Land of Fire played from the outset with their usual veuve and enthusiasm, which was equally 
matched by team St. Moritz with alacrity. With little dividing the teams, it was too close to call at half-time, with 
the scores at 3-2 to Azerbaijan Land of Fire. At the start of the fourth chukka, the scores were even and despite 
both teams playing off all cylinders, the result was still tied at five goals apiece at the end of the chukka. Play 
then went into extra time for only the second occasion in the last 15 years of the tournament’s history. Despite 
valiant efforts from team St. Moritz, Adrian Laplacette Jr of the Azerbaijan team converted a penalty in the 
golden goal period to claim the Trophy for the second year running. 
 
The Snow Polo World Cup St. Moritz Trophy, sponsored by World Polo League was presented by Piero Dillier, 
President of the Board of Evviva Polo St. Moritz, to the delighted Azerbaijan Land of Fire team, who each 
received a “Tank Française” Cartier watch. Piero praised the winning team, “It was great to see Azerbaijan 
winning again, it was a very close match, congratulations to them and we hope to see them again next year.” 
The runners-up were each presented with a voucher for a ski outfit from Fusalp by Tamara Baraghin. 
 
Spencer McCarthy won The Best Playing Patron Award, presented by Etienne Dalancon of Waldorf Astoria 
Maldives Ithaafushi, winning a five-night stay at the exclusive resort. Spencer said, “It has been a fantastic 
long-weekend and we have really, really enjoyed ourselves. I must say congratulations to the winners and 
thank you to everybody who has come to support team St. Moritz, I am sorry we could not bring it home for 
you, but maybe next year?” 
 
The Most Valuable Player was awarded to Adrian Laplacette Jr, who received a pair of Cartier sunglasses, 
sponsored by The World Polo League and presented by Melissa Ganzi. Whilst the Polo Times and Evivva St. 
Moritz Best Playing Pony was awarded by Nick Hine to Max Charlton for Cicatriz, the gelding which played so 
brilliantly in the third chukka and which is owned by Spencer McCarthy; Max received a bespoke pony rug and 
200 Swiss Francs for the grooms. 
 
So, after three days of truly world-class polo, which saw nine matches played at the highest level on the frozen 
lake of St. Moritz the event drew to a close. It was time for the team of 180 people who are employed to make 
sure the event runs with classic Swiss efficiency to say a fond farewell. Until, of course next year – make sure 
you join us for next year’s 39th Snow Polo World Cup St. Moritz on 26, 27 and 28 January 2024… see you 
then! 
 
 
 
 
 
 



 

 
SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ 

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich 
T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com 

 

The Snow Polo World Cup St. Moritz 2023 Teams: 
Azerbaijan Land of Fire (14): Elcin Jamalli (2), Adrian Laplacette Jr. (6), Raul Laplacette Jr. (6), Tarlan 
Gurbanaliyev (0) & Tito Gaudenzi (2) 
Flexjet (15): Daniel Deistler (0), Patrick Maleitzke (5), Clemente Delfosse (5) & Patrick Paillol (5) 
World Polo League (16): Melissa Ganzi (0), Grant Ganzi (3), Alejandro Novillo Astrada (7) & Martin Jauregui 
(6) 
St. Moritz (14): Spencer McCarthy (2), James McCarthy (2), Max Charlton (6) & Nacho Gonzalez (4) 
Clinique La Prairie (16): Marc Ganzi (1), Matthias Normann (0), Nic Roldan (8), Fred Mannix (7)  
The Kusnacht Practice (16): Eduardo Greghi (0), Nico San Roman (4), Alejo Taranco (9) & Juan Guerrero 
(3) 
 

All of the matches can be viewed live over the internet at www.pololine.tv  
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Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2023 
 
Team sponsors Azerbaijan Land of Fire, The Kusnacht Practice, World Polo League, Clinique La 

Prairie, Flexjet und St. Moritz 
 
Official outfitter  Casablanca 
 
Trophy sponsors CentraLab, Casablanca, Clinique La Prairie, Flexjet, St. Moritz, Ithaafushi – The 

Private Island by Waldorf Astoria and Fusalp 
 
Helmet sponsor Flexjet 
 
Umpire sponsor Maura Wasescha – Luxury Properties for Rent & Sale 
 
Official hotels Badrutt’s Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, 

Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, 
Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne 

 
Guest Resort Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria 
 
Offiicial partner Hotel Schweizerhof 
hotel in Zurich 
 
Official restaurants Chesa Veglia/Polo Bar, El Paradiso, HATO 
 
Sponsors Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, 

Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, SBS Swiss Business 
School, CASINO MORITZ 

 
VIP catering  Badrutt’s Palace 
 
Official car  Kessel/Maserati 
 
Official suppliers Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, 

Mitscho’s Cigars, San Marzano, Villa Sandi, Royal Salute 
 
Offiicial medical  Klinik Gut 
partner 
 
Official lab partner CentraLab 
 
Exhibitors  Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender 

Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The 
Private Maldives Island, San Marzano 

 
Public catering  Badrutt’s Palace Hotel, Crystal Hotel und weitere lokale Partner 
 
Supporters  Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum 

Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto 
 
Host Club Evviva Polo Club St. Moritz 
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Official affiliated club Polo Park & Country Club Zürich 
 
Official magazines The Polo Magazine, Polo Times 
 
Official TV partner PoloLine.TV 
 
Media partners  The Polo Magazine, PoloLine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, 

Polo&Luxury Magazine, La Bocha, good style mag, Polo & Lifestyle The London 
Magazine, La Polo, Excellence Magazine.Luxury, Die Weltwoche 

 
 
Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd 
1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned 
over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded 
Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained 
continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto 
Gaudenzi (Vice-president and CEO), Arndt Küchel, and Andy Bihrer; Jürg Reinger is the Managing Director and CFO. A 
well-rehearsed team of local and regional partners and the See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to 
carry out the tournament. For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.  
 
 

Media office Snow Polo World Cup St. Moritz 
Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com 

 

Evviva Polo St. Moritz Ltd 
Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com 

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com 
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Medienmitteilung 
 
 
Team Azerbaijan Land of Fire verteidigt den Titel am Snow Polo World Cup St. Moritz:  
Das Turnier endet mit drei spektakulären Spielen und einem Zuschauerrekord 
 
St. Moritz, 29. Januar 2023. Die Spannung im Publikum war spürbar als das weltweit spektakulärste und 
glamouröseste Poloturnier auf Schnee seinen Höhepunkt erreichte. 250 Medienschaffende, 
einheimische Polofans und und Zuschauer aus der ganzen Welt wollten sich den «Kampf der Polo 
Titanen» nicht entgehen lassen. Einige der weltbesten Polospieler waren angereist, um sich auf dem 
gefrorenen St. Moritzersee zu messen. Reto Gaudenzi, CEO und Gründer des Turniers, zeigte sich 
hocherfreut: «Wir hatten wunderbares Wetter, erlebten ein grossartiges Polospiel und verkauften 
jedes Ticket – der Anlass war dieses Jahr unglaublich, denn rund 25'500 Besucher bedeuten einen 
neuen Rekord!» Unglaublich ist dieser Anlass tatsächlich – man muss ihn selbst erlebt haben, um 
seine Faszination zu begreifen. 
  
Match 1: World Polo League schlägt Flexjet mit 7-5½  
Das erste Spiel des Tages - Team Flexjet gegen Team World Polo League - um die Casablanca Trophy 
startete um 11 Uhr und war geprägt von schnellen und flüssigen Spielkombinationen. Clemente Delfosse von 
Team Flexjet eröffnete den Torreigen, doch World Polo League dominierte das Spiel in der ersten Halbzeit. In 
der zweiten Hälfte begann Team Flexjet, seine ganze Spielstärke auszuspielen, konnte aber das Team World 
Polo League-Duo von Mutter und Sohn Ganzi nicht mehr einholen. Am Ende gewann das Team World Polo 
League mit 7-5½. Stephen Alexander, der Geschäftsführer von Casablanca, überreichte einer begeisterten 
Melissa Ganzi die Trophäe. 
 
Match 2: Clinique La Prairie gewinnt gegen The Kusnacht Practice mit 3:2 
Das zweite Spiel des Tages zwischen dem Team Clinique La Prairie und Team The Kusnacht Practice im 
kleinen Finale der St. Moritz Trophy bot einen wahren Polo Leckerbissen. Angeheizt vom neuen 
Zuschauerrekord von über 25’000 Zuschauern verschwendete Matthias Normann vom Team Clinique La 
Prairie keine Zeit, um den Torreigen zu eröffnen. Team The Kusnacht Practice hatte in der ersten Halbzeit 
Mühe, die bisherige sehr gute Form zu finden, da die fantastische Verteidigung von Team Clinique La Prairie 
jeden Torversuch verhinderte. Die ausgeglichenen Equipen lieferten sich ein schnelles, offenes und 
spannendes Spiel, und das 1:0 zur Halbzeit spiegelte die Bemühungen beider Mannschaften nicht annähernd 
wider. Zu Beginn des dritten Chukka gelang Juan Taranco der Ausgleich, doch er wurde in der zweiten 
Halbzeit praktisch perfekt gedeckt. Juan Guerrero brachte – zur Freude der zahlreichen Fans – sein Team in 
Führung, woraufhin Clinique La Prairie alles daran setzte, den Ausgleich zu erzielen, was ihnen auch gelang. 
Mit einem stark ausgeführten Penalty von Marc Ganzi wurde das Spiel 20 Sekunden vor Schluss in eine 
Verlängerung mit Golden Goal geschickt. In dieser entscheidenden Phase herrschte eine erwartungsvolle 
Stille unter den Zuschauern, und wie Kommentator Jan-Erik Franck bemerkte: «Man könnte eine Schneeflocke 
fallen hören, so angespannt ist es.» Nach einem packenden Kampf um den Ballbesitz gab es einen Penalty 
für das Team Clinique La Prairie, den "The Cobra" Ganzi mühelos verwandelte und damit den zweiten Sieg 
für die Ganzi-Familie am heutigen Tag sicherte. 
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Match 3/Final: Azerbaijan Land of Fire schlägt St. Moritz, 6 zu 5 
Die mit Spannung erwartete letzte Begegnung dieses dreitägigen Turniers spielte sich vor vollen 
Zuschauerrängen ab: ein gut harmonierendes Team St. Moritz mass sich mit dem eingespielten 
Titelverteidiger Azerbaijan Land of Fire. Das Publikum war in ausgelassener Stimmung, als der Ball 
eingeworfen wurde. Der stahlblaue Himmel, Perrier Jouët Champagner à discretion und zwischendurch ein 
paar Klänge von DJ Mr Mike taten das ihre dazu. Die Erwartungen an das Team Azerbaijan Land Of Fire 
waren also hoch und die Mannschaft gab von der ersten Spielminute an ihr Bestes, um ihren letztjährigen 
Pokalsieg zu wiederholen. Auffällig war ein taktischer Wechsel in der Teamaufstellung: Anstelle des 
einheimischen 2-Goalers Tito Gaudenzi, der mit dem Team die beiden ersten Siege errungen hatte, bestritt 
Tarlan Gurbanaliyev das Finalspiel. So konnte dieses mit ausgeglichenen Handicaps beginnen. Die Einsätze 
waren hoch: Team Azerbaijan Land of Fire wollte den Pokal unbedingt ein zweites Mal gewinnen, während 
die beiden «St. Moritzer» Max Charlton und Nacho Gonzalez ihren sechsten Turniersieg anvisierten. 
Entsprechend war die Partie von Beginn weg schnell und intensiv, mit schnellen Spielzügen und gekonnten 
Angriffen, die von beiden Seiten geschickt abgewehrt wurden.  
 
Das Team Azerbaijan Land of Fire spielte mit seinem üblichen Elan und Enthusiasmus; Team St. Moritz konnte 
das aber mit grossem Eifer erfolgreich kontern. Beide Teams waren ähnlich stark und so war zur Halbzeit mit 
einem Spielstand von 3 zu 2 für Azerbaijan Land of Fire der Ausgang völlig offen. Zu Beginn des vierten 
Chukkers stand es unentschieden und obwohl beide Teams alles versuchten, blieb das Spiel zum Ende des 
vierten Chukkers mit 5 zu 5 weiterhin unentschieden.  
 
Das Spiel ging in ein fünftes Chukka mit Golden Goal. Das hatte es in den letzten 15 Jahren des Turniers erst 
einmal gegeben. Team St. Moritz kämpfte tapfer und versuchte alles, um den Sieg zu erringen. Aber Adrian 
Laplacette Jr vom Team Azerbaijan verwandelte einen Penalty und erzielte das Golden Goal zum Turniersieg, 
der gleichzeitig die Titelverteidigung bedeutet. 
 
Die Snow Polo World Cup St. Moritz Trophy wurde durch Piero Dillier, den Präsidenten der Evviva Polo St. 
Moritz AG übergeben. Die Spieler von Azerbaijan Land of Fire gewannen dazu je eine «Tank Française» Uhr 
von Cartier, gestiftet von der World Polo League. Piero Dillier lobte das siegreiche Team: «Es ist grossartig, 
Aserbaidschan wieder gewinnen zu sehen. Die Entscheidung war sehr knapp, ich gratuliere den Gewinnern 
und wir hoffen, sie im kommenden Jahr wieder hier zu sehen.» Auch die Unterlegenen des Finals wurden 
reich beschenkt: Tamara Baraghin vom französischen Ski- und Stadtmodehersteller Fusalp schenkte jedem 
der Spieler des unterlegenen Team St. Moritz einen exklusiven Skianzug. 
 
Spencer McCarthy vom Team St. Moritz gewann den Preis für den am besten spielenden Patron. Direktor 
Etienne Dalancon vom Waldorf Astoria Maldives Ithaafushi, lud ihn zu einem fünf Nächte langen Luxusurlaub 
in sein luxuriöses Insel-Resort ein. McCarthy hatte den Final zwar verloren, aber er war begeistert vom Turnier 
in St. Moritz: «Es war ein fantastisches Wochenende, wir haben es wirklich sehr genossen und ich gratuliere 
den Gewinnern.» An das Publikum gewandt sagte er: «Ich danke allen herzlich, die das Team St. Moritz 
unterstützt haben. Es tut mir leid, dass wir nicht für Euch gewinnen konnten. Aber vielleicht im nächsten Jahr?» 
 
Zum wertvollsten Spieler des Turniers wurde Adrian Laplacette Jr aus dem Azerbaijan Land of Fire Team 
gewählt. Er gewann eine exklusive Cartier Sonnenbrille, überreicht von der World Polo League und Melissa 
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Ganzi. Für sein brillantes Spiel im dritten Chukka des Finals wurde der Wallach Cicatriz von Max Charlton zum 
am besten spielenden Pony gewählt. Nick Hine von Polo Times überreichte Charlton die traditionelle, begehrte 
Pferdedecke und eine Geldprämie für die Stallburschen des Siegerpferdes.  
 
Nach drei Tagen wirklichem Weltklasse-Polo mit neun Spielen auf höchstem Niveau kam das Turnier auf dem 
gefrorenen St. Moritzersee zu seinem Ende. Die 180 Helferinnen und Helfer, die dafür gesorgt haben, dass 
auch an diesem Turnier alles mit klassischer Schweizer Effizienz ablief, trafen sich am Sonntagabend mit den 
Spielern zur traditionellen Staff-Party. Man verabschiedete sich mit dem Versprechen, sich in einem Jahr 
wieder zu treffen. Der 39. Snow Polo World Cup St. Moritz findet vom 26. bis 28. Januar 2024 statt. Wir sehen 
uns! 
 
The Snow Polo World Cup St. Moritz 2023 Teams: 
Azerbaijan Land of Fire (14): Elcin Jamalli (2), Adrian Laplacette Jr. (6), Raul Laplacette Jr. (6), Tarlan 
Gurbanaliyev (0) & Tito Gaudenzi (2) 
Flexjet (15): Daniel Deistler (0), Patrick Maleitzke (5), Clemente Delfosse (5) & Patrick Paillol (5) 
World Polo League (16): Melissa Ganzi (0), Grant Ganzi (3), Alejandro Novillo Astrada (7) & Martin Jauregui 
(6) 
St. Moritz (14): Spencer McCarthy (2), James McCarthy (2), Max Charlton (6) & Nacho Gonzalez (4) 
Clinique La Prairie (16): Marc Ganzi (1), Matthias Normann (0), Nic Roldan (8), Fred Mannix (7)  
The Kusnacht Practice (16): Eduardo Greghi (0), Nico San Roman (4), Alejo Taranco (9) & Juan Guerrero 
(3) 
 

Alle Partien können auf www.pololine.tv via Internet Live Stream geschaut werden. 
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Sponsoren und Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2023 
 
Team Sponsoren Azerbaijan Land of Fire, The Kusnacht Practice, World Polo League, Clinique La 

Prairie, Flexjet und St. Moritz 
 
Offizieller Ausrüster Casablanca 
 
Trophy Sponsoren CentraLab, Casablanca, Clinique La Prairie, Flexjet, St. Moritz, Ithaafushi – The 

Private Island by Waldorf Astoria und Fusalp 
 
Helm Sponsor Flexjet 
 
Schiedsrichter 
Sponsor Maura Wasescha – Luxury Properties for Rent & Sale 
 
Offizielle Hotels Badrutt’s Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, 

Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, 
Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne 

 
Gast-Resort Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria 
 
Offizielles Partner- Hotel Schweizerhof 
Hotel Zürich 
 
Offizielle Chesa Veglia/Polo Bar, El Paradiso, HATO 
Restaurants 
 
Sponsoren Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, UBV Lanz AG, Sprüngli, 

Azerbaijan Land of Fire, Doppelleu Boxer, Trois Pommes, SBS Swiss Business 
School, CASINO MORITZ 

 
VIP Catering  Badrutt’s Palace 
 
Official Car  Kessel/Maserati 
 
 
Offizielle Lieferanten Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Sprüngli, Doppelleu Boxer, 

Mitscho’s Cigars, San Marzano, Villa Sandi, Royal Salute 
 
Medical Partner Klinik Gut 
 
Official Lab Partner CentraLab 
 
Aussteller  Casablanca, Maura Wasescha, Azerbaijan Land of Fire, Casino St. Moritz, Ender 

Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The 
Private Maldives Island, San Marzano 

 
Publikums-Catering Badrutt’s Palace Hotel, Crystal Hotel und weitere lokale Partner 
 
Supporter  Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum 

Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto 
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Host Club Evviva Polo Club St. Moritz 
 
Official Affiliated Polo Park & Country Club Zürich 
Club  
 
Offizielle Magazine The Polo Magazine, Polo Times 
 
Weltweite Live- 
Übertragung  PoloLine.TV 
 
Media Partner  The Polo Magazine, PoloLine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, 

Polo&Luxury Magazine, La Bocha, good style mag, Polo & Lifestyle The London 
Magazine, La Polo, Excellence Magazine.Luxury, Die Weltwoche 

 
 
Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG 
Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten 
Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo 
Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, 
um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen 
aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Vizepräsident und CEO), Arndt Küchel und Andy Bihrer. Managing 
Director und CFO ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team 
der See-Infra AG und diversen weiteren lokalen und regionalen Partnern. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com 
 
 
 
Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz 
Katja Grauwiler  +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com 
 
Evviva Polo St. Moritz AG 
Reto Gaudenzi  +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com 
Jürg Reinger  +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com 


